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Algemene Vergadering seniorenadviesraad dd° 15 oktober 2018. 
 

Aanwezig : Huybrechts T., Broeckx R., Malfait J.,Dielis L., Quadflieg E., Jonghbloet C., Dierckx L., 

Leysen A., Heyns L., Van Otten J., Lauwers M., Van den Borne J., Appels J., Geerts V., Peeters E., Van 

Massenhoven E., Verdick D., Naegels L., Swerts L., Gilis W.; 

Verontschuldigd : Leestmans L., Govaerts G., Verheyen J., Van den Kerhof R.,  

Luc Swerts zit als ondervoorzitter  de algemene vergadering voor. 

1.Goedkeuring verslag 14/05/2018. 

Er waren geen bemerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Voorstelling Unia.door Mattijs Messely (medewerker UNIA Hasselt) 

De Heer Mattijs Messely gaf een korte uiteenzetting over de werking van Unia en welke groepen zij 

kunnen vertegenwoordigen. De powerpoint-presentatie die hij hiervoor gebruikte kan U vinden in 

bijlage. 

Er zullen tevens folders van het contactpunt Turnhout verstuurd worden aan de vertegenwoordigers 

van de verschillende seniorenverenigingen. De leden die als onafhankelijke zetelen in de SAR zullen 

deze op de volgende algemene vergadering (17/12) ontvangen. 

Meer informatie kan je vinden op de website kiesgelijkekansen.be. 

3.Verkiezing nieuwe voorzitter en aanvaarding nieuwe leden van Dagelijks Bestuur. 

Met de goedkeuring van de gehele, aanwezige, seniorenraad wordt Mevrouw Rosette Broeckx als 

nieuwe voorzitster aangesteld. 

De dames Quadflieg Elly, Jonghbloet Cinne en Naegels Loes zullen vanaf de volgende vergadering het 

Dagelijks Bestuur versterken. 

Mevrouw Verdick Diane gaf te kennen dat zij niet langer wenste deel uit te maken van de raad. Wij 

danken haar voor haar jarenlange inzet. 

4.Cultuurmarkt. 

Er werden in het totaal 70 enquêtes ingevuld door onze vrijwilligers. Vooral de vraag naar nog meer 

verhoogde banken was duidelijk bij de Turnhoutse senior. Weinigen van hen wisten waar zich de 

openbare plaspunten in Turnhout bevinden, ondanks de (gedeeltelijke) recent aangebrachte 

bewegwijzering. Men verwees hierbij naar de website hogenood.be. 

De raad wenst Mevrouw Elly Quadflieg te bedanken omdat zij het volledige draaiboek voor deze 

cultuurmarkt had opgesteld en waardoor alles vlot is verlopen. 
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5.Wisselwerking seniorenadviesraad t.o.v. seniorenverenigingen. 

Enkele vragen die naar voor kwamen waren o.a. :  komt de info van de raad bij de verenigingen 

terecht ? Kan dit nog verbeterd worden ? Waarom komen er geen vragen vanuit de verenigingen 

naar de raad ?  

Men stelt dat de verslagen van de vergaderingen  toch al, meer dan vroeger, worden doorgegeven 

aan de leden van de verenigingen. Sommigen bezorgen de verslagen integraal, ,anderen pikken 

specifieke thema’s uit om verder te communiceren.  Ondanks het feit dat wij een adviesraad zijn en 

dus hoofdzakelijk adviezen geven aan o.a. het lokale bestuur en geen concrete activiteiten 

organiseren, blijven een aantal mensen/verenigingen de SAR als concurrentie ervaren.  Dat is jammer 

want als SAR proberen wij de belangen van alle Turnhoutse senioren te verdedigen. 

6.Thema’s voor 2019. 

- Plaspunten : dient zeker hernomen te worden (mogelijk oprichten van een werkgroep). 

- Contactpunt vrijwilligers. 

- Onveiligheidsgevoel in Turnhout. 

- …. 

7.Varia. 

 Surplace Antwerpen (1 plaats bezoeken, 45 minuten, 3 euro) 

Kunnen we nagaan of zulk een initiatief niet mogelijk is in Turnhout ? (vb. bezoek aan 

kapelletjes of monumenten). 

Info op www.info.antwerpensurplace.be 

 

 Het Gevolg speelt op 23 november 2018 een theatervoorstelling i.v.m. dementie van 13.30 

tot 17.00 uur. Inkom 15 euro + drink. 

 

 -Seniorenvoordeelkaart = nep. Niet op ingaan! 

 

 Op 17 oktober 2018 gaat de fakkeltocht tegen  armoede door. Met deze een warme oproep 

om aanwezig te zijn. 

 

 Aannemers zetten vaak werfmateriaal op de parkeerplaatsen voor gehandicapten. Graag 

doorgeven aan de verantwoordelijke  wegen , groen en mobilliteit.  

Tania geeft het door aan Steven Matheussen 

 

 Men stelt vast dat steeds meer organisaties, evenementen,…enkel nog een website of 

mailadres vermelden. Telefoonnummers worden steeds meer weg gelaten. Op deze manier 

worden heel wat mensen, waaronder senioren zonder computer, uitgesloten. 

We vragen aan het lokale bestuur om hiervoor aandacht te hebben. 

 

http://www.info.antwerpensurplace.be/
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